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z médií

Bude mít Vysočina svůj soud?

vloženo: 27.9.2017, 18.29

Sedmnáctým rokem už funguje Kraj Vysočina. Přesto se za tu dobu nedočkal vlastního plnohodnotného
krajského soudu. MF DNES proto oslovila volební lídry šesti stran. A ptala se: Prosazoval byste v...

Je třeba být rozhodný, ale slušný

vloženo: 25.9.2017, 17.06

TŘEŠŤ - Křeslo v Poslanecké sněmovně se letos opět pokusí obhájit jednička KDU-ČSL na
Vysočině, poslanec a lékař VítKaňkovský. I v následujícím volebním období by se chtěl věnovat oblasti
zdravotnictví a sociálních věcí. Jako hlavní problém vidí nedostatek zdravotnického...

Rekonstrukce státu ocenila politiky, kteří podporovali protikorupční zákony

vloženo: 22.9.2017, 15.46

Praha, 21.9. 2017 – Platforma Rekonstrukce státu dnes předala ceny poslancům a senátorům, kteří podle
dat o parlamentních hlasováních nejaktivněji prosazovali protikorupční zákony. Představila také volební
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noviny, billboardy s politiky...

Pacienti bloudí mezi lékaři, je třeba jim dát ověřené informace o kvalitě péče, říkají politici

vloženo: 21.9.2017, 23.53

Předvolební debatu o budoucnosti českého zdravotnictví uspořádal server Aktuálně.cz ve spolupráci s
Nadačním fondem pro podporu zaměstnávání osob se zdravotním postižením. Ověřená a veřejně dostupná
data o kvalitě zdravotnických zařízení...

MUDr. Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Pro ochranu lékáren v menších sídlech je zavedení odměny za
výdej léků na předpis nutným krokem

vloženo: 17.9.2017, 10.18

Již tradičně připravuje jako jediné odborné médium portál APATYKÁŘ® před parlamentními volbami speciál,
ve kterém pokládá zástupcům těch politických stran, které mají dle průzkumů reálnou šanci zasednout v
příští Poslanecké...
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LÍDŘI POD LUPOU - Rozhovor pro týdenník 5 plus 2

vloženo: 15.9.2017, 18.00

Do volebního boje o křesla v Poslanecké sněmovně vyslala KDU-ČSL Víta Kaňkovského. Coby lékař se chce
zaměřit na zdravotnictví.  

Nadstandardy ve zdravotnictví nepřipustíme, říká ČSSD. Pomohou i chudým, oponuje pravice

vloženo: 14.9.2017, 21.52

Když chce pacient například voperovat do oka lepší čočku, musí zaplatit celý zákrok. Zavedení takzvaných
nadstandardů by mu dalo možnost doplatit jen rozdíl v ceně materiálu. Sociální demokracie nadstandardy
odmítá,...

KDU-ČSL: Díky našemu dlouhodobému úsilí nemocnice a ambulance ušetří

vloženo: 12.9.2017, 21.54

Tisková zpráva, 12. 9. 2017 Novela zákona o zdravotnických prostředcích z dílny poslance Víta Kaňkovského
prošla úspěšně třetím čtením a byla schválena sněmovnou.  
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Poslanci kývli i na snazší údržbu přístrojů v nemocnicích

vloženo: 8.9.2017, 10.53

Sněmovna podpořila také novelu zákona o zdravotnických prostředcích poslance KDU-ČSL Víta
Kaňkovského, která by měla přinést úsporu až v řádu stamilionů ročně. Nemocnicím i dalším zdravotnickým
zařízením se tak mázjednodušit odborná...

Na zdravotním výboru zněla slova o korupci

vloženo: 6.9.2017, 23.55

Slova o korupci ze strany firem směřovaná na poslance, kteří nechtěli hlasovat pro jeden z poslaneckých
návrhů ke zdravotnickým prostředkům, zazněla na jednom z posledních jednání Výboru pro zdravotnictví
PSP...
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Vít Kaňkovský je druhým nejpilnějším poslancem z Vysočiny

vloženo: 19.8.2017, 22.15

Více než 90 % účast při hlasováních sněmovny a více než 50 příspěvků za mikrofonem. Ve srovnání aktivit
poslanců z Vysočiny, které provedl Český rozhlas 6. srpna v pořadu Narovinu,...

Zdravotně postižení se lépe dostanou k pomůckám. Zvýší se i příspěvek na mobilitu

vloženo: 17.8.2017, 21.36

Lidé se zdravotním postižením by měli mít lepší přístup k takzvaným zvláštním pomůckám. Senát schválil
novelu, která zmírní podmínky pro poskytování příslušných dávek. Zvýší se také příspěvek na mobilitu.
Novelu...
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Nadstandardy ve zdravotnictví

vloženo: 29.7.2017, 21.28

Politici přemýšlejí, jak pro české zdravotnictví získat víc peněz. Vrátit se může třeba regulační poplatek za
pobyt v nemocnici. Po říjnových volbách do sněmovny je o jeho znovuzavedení ochotná mluvit...

Stát by mohl nově platit pojištění za lidi v ochranné ústavní léčbě

vloženo: 27.7.2017, 21.41

Stát by mohl hradit zdravotní pojištění i za lidi s nařízenou ústavní ochrannou léčbou. Teď ho platí kromě dětí
nebo důchodců i třeba za vězně. Poslanci už změnu podpořili, teď...
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Snaha ČSSD vytvořit páteřní síť nemocnic už dvakrát zkrachovala

vloženo: 26.7.2017, 21.33

 Česká republika dodnes nemá zákonem vymezenou síť nemocnic, ve kterých by garantovala péči
dostupnou pro všechny. O její vybudování se už dvakrát – a neúspěšně – pokusila sociální demokracie
zákonem...


